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Medborgarförslag om kollo för barn! 

Hej, 
Jag önskar att nacka, liksom Stockholms stad, ger även yngre barn möjlighet att åka på kollo. I 

Nacka är det först möjligt att söka kolloplats från årskurs 4, men många barn och deras föräldrar 

skulle ha behov av och stort utbyte av att åka på kollo tidigare. 

Barn som bor i Stockholms stad kan söka från årskurs ett. Vi bor i Sickla, precis vid 

kommungränsen till Stockholm, och mina barn får inte åka på kollo. 

Jag är ensam med barnen och deltidssjukskriven för utmattning. Det är tufft att vara själv med barn 

(ett har adhd) och särskilt under ett långt sommarlov. Barnen vill inte vara ensamma på 

sommarfritids, där de sitter mycket inne och bara går ut på en asfalterad skolgård en stund varje 

dag. Det blir oerhört orättvist för barn till ensamstående som inte har möjlighet att vara lediga med 

barnen i åtta veckor och kanske inte har råd med sommarställen eller långa resor. 

Alla barn ska ha rätt till ett sommarlov och att få vara ute i naturen på äventyr. Den rätten och det 

behovet finns i allra högsta grad redan från lågstadiet. 

Nu kan unga gå på kollo till årskurs nio. Jag som mamma, anser att behovet är större när barnen är 

små, i lågstadiet, än på högstadiet och har svårt att förstå Nackas prioritering. 

Därför är mitt förslag: Möjlighet att söka kolloplats redan från årskurs ett, även för 

barnen i Nacka! 

Myvh Sicklamamma


